
Verslag Algemene Ledenvergadering 08 november 2024 van 

Volkstuinvereniging “Kaaskenshof”  
Voorzitter Gertie Bin heet iedereen welkom in het gebouw van Saman.  

Punten:  

• De volgende bestuursleden zijn aanwezig/afwezig: -  Gertie Bin – Voorzitter – aanwezig  

- Theo van Hekke – Penningmeester – aanwezig  

- Ad Goudzwaard – Tuinmeester – aanwezig  

- Rob de Leeuw – Algemeen bestuurslid/tuinmeester – aanwezig  

- Aad Kattemölle – secretaris – aanwezig  

• Onderstaande leden hebben hun functie neergelegd:  

-Theo van Hekke  

- Ad Goudzwaard  

• Onderstaand lid heeft zich opgegeven om de openstaande functie van Penningmeester te 

vervullen. Zoals in de statuten vermeld wordt er schriftelijk gestemd voor deze functie. De 

uitslag: 35 leden hebben gestemd, hiervan zijn 35 leden akkoord met de aanstelling van - 

 Marco Verstraaten – Penningmeester  

  

• Afgelopen tuinjaar:  

- We staan stil bij 2 leden die overleden zijn: Kees den Boer en Ko Rijn.  

- Veel slakken en veel regen. Iedereen heeft er wel last van gehad het afgelopen 

tuinseizoen..  

- Dit jaar wordt er geen champost besteld.   

- Oogstdag: Deze was weer een groot succes. Er waren nog meer leden dan verleden jaar 

die met producten meedongen naar de Gouden Schrepel. Als winnares is gekozen Conny 

van de Sluis met een compote van courgette die uiteindelijk naar appelmoes smaakte. De 

prijs van 1 jaar gratis tuinhuur en de Gouden Schrepel is haar overhandigd tijdens de 

Algemene Ledenvergadering.  

- Grootste Pompen: deze is gewonnen door Familie Kooman met een pompoen met een 

omtrek van 155 cm. De prijs 1 jaar gratis tuinhuur is aan hun overhandigd tijdens de 

Algemene ledenvergadering.  

- We hebben meerder evenementen georganiseerd zoals de oogstdag, stekjesdag, 

compostavond en een Kerstborrel. Ook in 2025 zullen er weer de nodige evenementen 

worden georganiseerd. Berichten hierover volgen nog.  

- Rob de Leeuw verteld wat over de werkwijze van de Tuincommissie en dat redelijk wat 

tuinen vervuild zijn. Ook geeft Rob aan dat veel tuinen last hebben van wateroverlast.  

- Gertie doet nogmaals een oproep voor een Algemeen Bestuurslid.  

  

  

  



  

• Ingekomen stukken:  

- Geen ingekomen stukken  

  

• Bedanken:  

- De jachtcombinatie en jager die gezamenlijk de schade door wildvraat op ons complex 

beheren. Bedien zullen rond Kerstmis van de vereniging de gebruikelijke representatie 

ontvangen.  

- Saman voor het ter beschikking stellen van het gebouw en de koffie/thee en drankjes.  

  

• Afscheid:  

- De bestuursleden Theo en Ad die afscheid nemen krijgen een passend geschenk in de 

vorm van een diner aangeboden in restaurant de Kaoie.  

- Theo spreekt een persoonlijk woord.  

  

• Financiën:  

- Het saldo van de vereniging is nog steeds positief. Totaal zit er € 15.614,- ( geld € 8.514,- 

en borg € 7.100,-) in de kas.  

- We hebben dit jaar wat extra uitgaven gedaan: verspil me niet kast, naambord, vlaggen, 

vervuilde tuinen ploegen/frezen, champost, mokken, bonnen voor de Kaoie.  

- De borg was de afgelopen jaren niet juist berekend. Dat is nu weer hersteld, waardoor de 

totale borg nu lager uitvalt.  

- De kascommissie heeft de jaarrekening goedgekeurd.  

- Alle leden die aanwezig waren hebben het jaarverslag ontvangen. Als er leden zijn die het 

jaarverslag alsnog willen inzien kunnen ze een bericht sturen via de website om het 

jaarverslag per email te ontvangen.  

  

• Rondvraag:  

- Thijs Berrevoets: merkt op dat er veel vervuilde tuinen zijn en ook dat er veel 

bramenstruiken over de paden hangen en vraagt zich af of de statuten en het  

Huishoudelijk reglement nog voldoen. Het bestuur is in de persoon van de Tuincommissie 

zich bewust van de vervuilde tuinen en de bramen en gaat hierop actie ondernemen. Het 

bestuur is al bezig om de statuten en het Huishoudelijk reglement te bestuderen om 

aanpassingen voor te bereiden.  

- Drainage: de wateroverlast neemt toe op het complex na flinke regenbuien. Freek geeft 

aan dat de drainages ooit zijn doorgespoten maar dat dit geen verbetering opleverde. De 

firma die dat toen uitvoerde gaf aan dat er waarschijnlijk veel drainage in de loop van de 

jaren is kapot gegaan. Het bestuur gaat in 2025 zich nogmaals over deze materie buigen.  

Hierna hebben we de avond afgesloten met een geslaagde loterij, waarbij iedereen wel met een 

mooie prijs naar huis toe ging. De prijzen bestonden uit o.a. zadenpakketten, gratis tuinhuur, vele 



lekkernijen, heerlijke warme sokken en een Welkoop bon ter waarde van € 75,=. Het was erg gezellig, 

iedereen die er bij kon zijn bedankt voor het komen.  

Hierbij de link om de foto’s van deze avond te bekijken: https://kaaskenshof.nl/Fotogalerij/  


